
 

Protokoll nr. 09 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-10-07 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Robin Ludvigsson, Katarina Theander, 
Kim Seppälä 

Övriga: KUA Jerry von Hausswolff 

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
125 000 kr banhyra till GTR ej betald. 
Inte fått utbetalt för vår tjej-BKK av kansliet ännu. 
 
Minusresultat är att räkna med i år. 
 
Framtida kostnad julbord för aktiva funktionärer. Vi kör julbord på Kungsörstorp då de låg bäst i pris 
mellan övriga som gav offert. Totalt/pers dubbelrum: 1518kr och då ingår boende, julbord, fika på 
konferensen. Konferenslokal kommer att kosta ca 2000kr. 
Styrelsen godkänner kostnad om max 50 000 kr/ ca 30 personer. 
 
5. Information  
Ny hemsida är på G och kommer gås igenom på konferensen. Nyhetsbrev kommer att gå att skicka ut 
via distrikten men ska helst gå genom kansliet för att säkerställa att det är relevant information och 
som inte kan anses vara spam. 
 
6. Styrelseärenden  
SMC höstkonferens (tidigare storkurshelgen) sker 16-17 november i Västerås. Jonny, Jerry & Cecilia 
deltar. 
 
Julfest för funkisar- riktlinjer och budget. Se kostnader under rubrik 4, stycke 3. 
 
Registerutdrag för idrottssammanhang med barn?  
Det finns krav att föreningar tar ett registeruppdrag från belastningsregistret vid kontakt med barn. 
Vi berörs delvis av detta då minderåriga är välkomna på våra aktiviteter. Är det aktuellt för oss och hur 
ska vi förmedla det till övriga funktionärer? Frågan får gro lite. Rutin för detta behöver även skapas. 
 
7. Verksamhetsärenden  
Initiativ har tagits till en funkiskväll med bowling och MotoGP till självkostnadspris. Aktiviteten sker i 
Eskilstuna. 
Julfest är bokad 7/12. 
Seminarier eller annan aktivitet är det fritt fram att arrangera. Fråga ska ges i funkisgruppen om 
intresse för att hålla något seminarium eller liknande. Styrelsen beslutar inte om aktiviteter. 
Tjejseminariet tas upp igen under vintern. 



 
8. Medlemsärenden  
Årsmöte 2025, datum ska bestämmas, Andrea ser till att verksamhetsberättelsen blir gjord. 
 
9. Media  
Mc-folket framåt, inte så mycket info ännu om utformningen av den. Spalten till första numret av den 
nya tidningen ska in i 22/10 och publiceras i december. 
Fler utgivningsdatum för spalten meddelas senare. 
 
10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
11. Nästa styrelsemöte  
Måndagen den 18 november, kl.18.00, på Teams. 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


